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Tidpunkt: tisdagen den 23 oktober 2018, kl. 16:30 – 16:38 

Plats: Stora kollegiesalen, plan 1, stadshuset 

 

 

Justerat: måndagen den 29 oktober 2018, kl. 18:00 

 

 

Emilia Bjuggren 

 

  

Johanna Sjö      Niklas Malmström, sekreterare 

 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen 

Administrativa enheten 

 

Livdjursgatan 4 

Box 10014, 121 26  Stockholm-Globen 

Växel 08-508 35 500 

www.stockholm.se 

 

 

Närvarande 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) 

Vice ordf. Johanna Sjö (M) 

Ledamöterna Magnus Runsten (MP) 

Tina Kratz (V) 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Johan Fälldin (C) 

Tjänstg. ers. Ulrika Ström (S)   för Kadir Kasirga (S) 

    Stian Raneke (S)  för Inger Edvardsson (S) 

    Suhur Salahyusuf (S) från §14 för Suleiman Said (S) 

Arne Bringentoff (MP) för Ingegerd Akselsson Le  

     Douaron (MP) 

Anki Erdmann (V)  §1-13 för Suleiman Said (S) 

Tatjana Kovacic (M)  för Johan Paccamonti (M) 

Per Hagwall (M)  för Eva Solberg (M) 

Per Henriksson (L)  för Gulan Avci (L) 

Ersättarna  Anders Lindell (MP) 

Anki Erdmann (V)  från §14 

Jan Tigerström (M) 

Ofelia Namazova Venneman (KD) 

 

Förhinder hade anmälts av ledamöterna Kadir Kasirga (S), Inger 

Edvardsson (S), Suleiman Said (S), Ingegerd Akselsson Le Douaron 

(MP), Johan Paccamonti (M), Eva Solberg (M), Gulan Avci (L) samt 

ersättarna Lisa Palm (Fi) och Ann-Louise Ebérus (M). 

Föredragande vid sammanträdet var förvaltningschef Arjun Bakshi. 

Närvarande tjänstemän i övrigt var Amanda Broman Hernbäck, Bengt 

Jönsson, Jónína Gísladóttir, Karin Eriksson-Bech, Kicki Wattjersson och 

Ulrika Klemets. Närvarande personalföreträdare var Malin Appelqvist, 

Kommunal. Närvarade gjorde även borgarrådssekreterare Amanda 

Schulin. 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) och vice ordföranden Johanna Sjö 

(M) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras måndagen den 29 oktober 2018. 

 

§ 3 

Beslut om närvarorätt för personalföreträdare 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

personalföreträdaren Malin Appelqvist, Kommunal rätt att 

närvara vid nämndens sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att ge personalföreträdaren Malin Appelqvist, 

Kommunal, rätt att närvara vid nämndens sammanträde. 
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§ 4 

Yttrande över Remiss av betänkandet Vårt gemensamma 

ansvar – för unga som varken arbetar eller studerar (SOU 

2018:11) 

AMN 2018-0397-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt svar på remissen.  

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Vårt gemensamma ansvar 

– för unga som varken arbetar eller studerar (SOU 2018:11) till 

arbetsmarknadsnämnden för yttrande. Remissen är en 

slutrapportering med förslag från den nationella Samordnaren för 

unga som varken arbetar eller studerar. I betänkandet presenteras 

femton förslag inom tre områden: likvärdighet och hög kvalitet 

inom det kommunala aktivitets-ansvaret (KAA), kvalitet i insatser, 

samt samverkan och samordnat stöd. Många av förslagen är 

inriktade på att förbättra struktur på nationell nivå och nationell 

statistik.  

 

I sitt svar lyfter arbetsmarknadsförvaltningen fram åtta förslag som 

särskilt viktiga:  

 Ekonomisk ersättning till ungdomarna inom kommunala 

aktivitetsansvaret (KAA) 

 Nationell betygsdatabas  

 Nationell uppföljning av frånvaro 

 Avslutande vägledningssamtal för elever som slutar 

gymnasiet i förtid eller utan examen 

 Nationell etableringssamordnare för unga med 

funktionsnedsättning.  

 Samlad analys av kunskapsläget om insatsers effekter 

 Sammanhängande barn- och ungdomshälsovård 

 Statistik om UVAS-gruppen från Statistiska centralbyrån 

 

Förvaltningen anser att förslagen i remissen generellt är bra och att 

de kan leda till en utveckling av arbetet med unga som varken 

arbetar eller studerar. En generell iakttagelse är att många av 

förslagen genererar kostnader både för kommuner och andra 

myndigheter kortsiktigt, men som kommer att leda till goda effekter 

och vinster på sikt.  
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Förvaltningen konstaterar avslutningsvis att stadens arbete med 

unga som varken arbetar eller studerar har utvecklats de senaste 

åren och utvecklingen har skett i linje med flera av de förslag som 

presenteras i remissen. Ytterligare stöd i form av förbättringar av 

struktur, nationell statistik med mera skulle bidra till en positiv 

vidareutveckling i staden. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 oktober 2018. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 5 

Yttrande över Remiss av betänkandet från Komvuxutredningen 

(SOU 2018:71) En andra och en annan chans – ett komvux i 

tiden 

AMN 2018-0396-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Slutbetänkandet från 

Komvuxutredningen (SOU 2018:71) En andra och en annan chans – 

ett komvux i tiden till arbetsmarknadsnämnden för yttrande. 

Regeringen har tillsatt en utredning som sedermera tagit namnet 

Komvuxutredningen. Utredningens uppdrag var att undersöka 

behovet av förändringar i regleringen av vuxenutbildningen, 

huvudsakligen när det gäller kommunal vuxenutbildning (komvux) 

och särskild utbildning för vuxna (särvux). Utredningen har nu 

lämnat ett slutbetänkande som innehåller en rad förslag. Bland 

annat föreslår utredningen att målformuleringen för komvux 

förtydligas så att den ger uttryck för komvux betydelse för 

arbetsmarknadens funktionssätt. Utredningen föreslår också nya 

urvalsregler för utbildning där urval kan komma i fråga. Vidare 

föreslås att skolformen särvux upphör och i stället ingår i 

skolformen komvux, i syfte att skapa en sammanhållen utbildning 

där det till exempel ska vara enklare för elever att ta del av kurser 

inom både särvux och komvux.  Utredningen har också föreslagit en 

förenklad betygsskala inom grundläggande komvux, sfi och 

grundläggande särvux i syfte att öka genomströmningen.  

 

Arbetsmarknadsförvaltningen välkomnar komvuxutredningens 

betänkande som kan sägas ta ett helhetsgrepp om 

vuxenutbildningen. Förvaltningen ser en välskriven utredning där 

förslagen bottnar i ett relevant resonemang.  

 

Förvaltningen delar den bild av vuxenutbildningen som utredningen 

redogör för i utredningens centrala utgångspunkter. Särskilt viktigt 

är att utredningen uppmärksammar att vuxenutbildningen 

behandlats som en sidovagn till övriga skolväsendet och vidare 

lämnar konkreta förslag för att utbildningsformen ska ges plats 

inom skolforskning och skolutveckling. Förvaltningen vill också 
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betona vikten av att  utredningens bedömningar avseende 

Skolverkets uppföljning av komvux, inklusive utbildning i svenska 

för invandrare (sfi), och särvux beaktas. Också positivt är 

utredningens ansats att göra särvux till en inkluderad del i komvux. 

 

Förvaltningens instämmer vidare i att vuxenutbildningens roll idag 

inte enbart är kompensatoriskt instrument för att ge individer en 

chans till att stärka sin ställning i arbets- och samhällsliv. Rollen har 

i stället vidgats till att även omfatta en viktig aktör för 

arbetsmarknadens kompetensförsörjning. Därför är försöken att 

förtydliga dessa dubbla roller välkomna.  

 

Arbetsmarknadsförvaltningens är i huvudsak positiv till de förslag 

som utredningen lämnat. Dock ser förvaltningen att tillämpningen 

av den föreslagna urvalsprincipen kommer få betydande 

konsekvenser för den handläggning som görs inom ramen för 

antagningen till komvux. Förvaltningen anser att utredningen inte 

uppmärksammat dessa konsekvenser och bedömer att frågan bör 

utredas ytterligare. Vidare avstyrker förvaltningen förslaget att 

samverkansavtal ska vara krav vid ansökan till yrkesvux.   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 oktober 2018. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 6 

Beslut om ny lokalförhyrning vid Ranhammarsvägen 20 för 

Jobbstart Ulvsunda 

AMN 2018-0390-2.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna fortsatt 

förhyrning av lokal vid Ranhammarsvägen 20 efter 

ombyggnad. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att förvaltningschef får i 

uppdrag att teckna erforderligt hyresavtal. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutar justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Inom avdelningen Jobbtorg Stockholm inkluderas verksamheten 

Jobbstart som tillhandahåller arbetsförberedande insatser som till 

exempel arbetsträning. De lokaler som Jobbstart hyr på 

Ranhammarsvägen 20 är i stort behov av generella upprustnings- 

och underhållsåtgärder och ett  ombyggnadsförslag har utarbetats. . 

Förvaltningen har erhållit en hyresoffert samt förslag till nytt 

hyresavtal som föreslås träda i kraft efter ombyggnad. Ny hyra 

beräknas efter ombyggnad och anpassning uppgå till cirka 1,8 mkr 

per år, en ökning med 0,9 mkr per år. Lokalens yta uppgår till 800 

kvadratmeter. Hyreskostnad efter renovering uppgår till cirka 2025 

kronor per kvadratmeter. Ombyggnadskostnaderna finansieras 

genom en ökad bashyra. Arbetsmarknadsförvaltningen föreslår att 

nämnden godkänner en fortsatt förhyrning av lokalen vid 

Ranhammarsvägen 20 efter ombyggnad. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 oktober 2018. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 7 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna föreslagna 

förändringar i delegationsordningen, enligt bilaga. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Arbetsmarknadsnämnden beslutade den 30 januari 2018 om hela 

delegationsordningen för arbetsmarknadsförvaltningen. Därefter har 

det uppkommit behov av att göra en förändring av 

ansvarsfördelningen gällande att vidta åtgärder för att förebygga 

vårdskador. I ärendet samt tillhörande bilaga redogörs för den 

förändring som föreslås.  

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 oktober 2018. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 8 

Beslut om utseende av Lex Sarah-ansvariga vid 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2018-0407-1.1.1 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att utse Cajsa 

Augustsson-Werr, Marie Björklöf, Elizabeth Castaneda-

Lindahl och Linda Truvered till lex Sarah-ansvariga vid 

arbetsmarknadsförvaltningen från och med den 1 november 

2018.  

 

Ärendet 

Den 1 juli 2011 infördes nya bestämmelser om lex Sarah i  

socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS). De nya bestämmelserna innebar att lagen 

utvidgades till att gälla hela socialtjänsten och omfattade därmed 

Jobbtorg Stockholm eftersom nämnden inom detta 

verksamhetsområde fullgör socialtjänstuppgifter. Den 10 juni 2013 

godkände kommunfullmäktige gemensamma riktlinjer för staden 

för lex Sarah. Arbetsmarknadsnämnden antog nu gällande rutiner 

för lex Sarah inom nämndens ansvarsområde den 25 augusti 2015.  

 

I enlighet med kommunfullmäktiges riktlinjer ska nämnden utse lex 

Sarah-ansvariga med uppgift att ta emot lex Sarah-rapporter och 

utreda vad som inträffat. På grund av vissa personalförändringar 

behövs ett nytt beslut om rapportmottagare för 

arbetsmarknadsnämndens ansvarsområde. För att ha beredskap att 

hantera eventuella lex Sarah-rapporter föreslår förvaltningen att 

Cajsa Augustsson-Werr, Marie Björklöf, Elizabeth Castaneda-

Lindahl och Linda Truvered utses till lex Sarah-ansvariga vid 

arbetsmarknadsförvaltningen från och med den 1 november 2018. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 oktober 2018. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 9 

Anmälan enligt Lex Sarah i egen regi inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2018-0268-1.3 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna anmälan. 
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§ 10 

Månadsrapport för september 2018 

AMN 2017-0297-01.02 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkände månadsrapporten och 

beslutade att lägga den till handlingarna 

§ 11 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 25 september 

2018, justerat den 1 oktober 2018. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

17 oktober 2018, justeras den 21 november 2018. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation inom området 

ekonomi/upphandling med dnr AMN 2016-0322, AMN 

2018-0401, AMN 2018-0399, AMN 2018-0428, AMN 

2018-0429, AMN 2018-0406, AMN 2018-0418, AMN 

2018-0419, AMN 2018-0420, AMN 2018-0426, AMN 

2018-0430, AMN 2018-0434, AMN 2018-0437, AMN 

2016-0170, AMN 2016-0170, AMN 2018-0171, inom 

området personal med dnr AMN 2018-0394, AMN 2018-

0414, AMN 2018-0421, AMN 2018-0422, samt inom 

allmänna ärenden med dnr AMN 2018-0268, AMN 2018-

0315, AMN 2018-0384, AMN 2018-0444, AMN 2018-

0350. 

d) Inkomna och upprättade ärenden samt handlingar till och med 

den 10 oktober 2018. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 18 oktober 

2018 justerat den 19 oktober 2018. 

 

§ 12 

Nämndens frågor 

Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna arvodering för den 

ledamot i arbetsmarknadsnämndens råd för funktionshinderfrågor 

som deltog vid Tematräff med aktuell information om stadens  

Program för tillgänglighet och delaktighet 2018-2023 den 15 

oktober 2018, anordnat av Stockholm stad och HSO. 
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§ 13 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

Kort information från Vuxenutbildning Stockholm följer. 

 

Avdelningschefen för Vuxenutbildning Stockholm informerade 

gällande den årliga Vuxmässan som hålls den 25-26 september 

2018 i Kulturhuset. Utbildningsanordnare inom så väl egen regi 

som externa deltar tillsammans med representanter från 

Vuxenutbildningscentrum och Studieteamet; nämnden är varmt 

välkommen att besöka. 

 

Avdelningschefen informerade vidare att komvux i år fyller 50 år 

och berättade kort om skolformens uppkomst och historia.  

 

§ 14 

Mötet avslutades 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) tackade för sin tid som ordförande 

och för ett gott samarbete under mandatperioden, samt önskade 

kommande majoritet väl inför nästkommande mandatperiod. 

 

Vice ordförande Johanna Sjö (M) tackade ordförande för hennes tid 

i nämnden och för ett gott samarbete. 

 

______________________ 

 


